
 

Protokół Nr 4/25 

posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 14 lutego 2025 r. w godzinach 1455– 1520 

w formie wideokonferencji 
 
 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  

2. Małgorzata Moskwa-Wodnicka   –  Wiceprezydent Miasta 

3. Wojciech Rosicki     –  Sekretarz Miasta  

4. Krzysztof Mączkowski    –  Skarbnik Miasta 

5. Marcin Kopytek  –  Dyrektor Departamentu Zdrowia, Sportu i Spraw 

      Społecznych  

6. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Organizacji Urzędu  

             i Obsługi Mieszkańców 

7. Robert Kowalik      –  Dyrektor Departamentu Planowania i Rozwoju 

            Gospodarczego  

8. Anna Wierzbicka     –  wz. Dyrektora Departamentu Ekologii i Klimatu

           – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 

9. Agnieszka Kaczmarek    –  wz. Dyrektora Departamentu Finansów Publicznych  

      –  p.o. Dyrektora Wydziału Podatkowego  

10. Adam Komorowski     –  wz. Dyrektora Departamentu Gospodarowania    

      Majątkiem – Dyrektor Wydziału Dysponowania 

Mieniem                                                    

11. Małgorzata Wojtczak     –  Dyrektor Wydziału Budżetu 

12. Agnieszka Dyśko     –  p.o. Dyrektora Biura Prezydenta 

13. Tomasz Głuszczak    –  Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 

14. Wojciech Barczyński    –  p.o. Dyrektora Wydziału Prawnego 

15. Witold Fontner        –  Zastępca Dyrektora Wydziału Obsługi Administracyjnej 

 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła: Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta.  

 

Porządek dzienny posiedzenia: 

 

1. Projekty zarządzeń Prezydenta Miasta Łodzi w sprawach:  

 

  1/ obciążenia ograniczonym prawem rzeczowym – służebnością gruntową 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Łodzi, położonej w Łodzi przy 

ulicach gen. Stanisława Maczka bez numeru i Pienistej 74, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków w obrębie P-34 jako działki o numerach 41/4  

i 41/5 oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy ustanowienia ograniczonego 

prawa rzeczowego – służebności gruntowej na rzecz każdoczesnego właściciela 

nieruchomości położonej w Łodzi, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków  

w obrębie P-34 jako działka o numerze 35/1; 

 



  2/ przeznaczenia do zamiany nieruchomości stanowiącej własność Miasta Łodzi na 

nieruchomość będącą w użytkowaniu wieczystym osoby prawnej oraz ogłoszenia 

wykazu. 

 

2. Informacja na temat wycinki drzew w związku z zadaniami realizowanymi przez 

Zarząd Inwestycji Miejskich. 

 

3. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 

terenie Miasta.  

 

Ad. 1. Projekty zarządzeń Prezydenta Miasta Łodzi przedstawili:  

 

–  z-ca dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem Monika Andrzejewska-Koniuszaniec  

      w sprawie: 

 

 1/ obciążenia ograniczonym prawem rzeczowym – służebnością gruntową 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Łodzi, położonej w Łodzi przy 

ulicach gen. Stanisława Maczka bez numeru i Pienistej 74, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków w obrębie P-34 jako działki o numerach 41/4  

i 41/5 oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy ustanowienia ograniczonego 

prawa rzeczowego – służebności gruntowej na rzecz każdoczesnego właściciela 

nieruchomości położonej w Łodzi, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków  

w obrębie P-34 jako działka o numerze 35/1; 

 

–  p.o. dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania Nieruchomości Marek Jóźwiak w sprawie: 

 

 2/ przeznaczenia do zamiany nieruchomości stanowiącej własność Miasta Łodzi na 

nieruchomość będącą w użytkowaniu wieczystym osoby prawnej oraz ogłoszenia 

wykazu. 

 

 

Po przeanalizowaniu projektów zarządzeń Kolegium postanowiło zarekomendować je 

Prezydent Hannie Zdanowskiej do podpisu. 

 

  

 Projekty zarządzeń stanowią załączniki nr 1-2 do protokołu. 

 

 

Ad. 2. Informację na temat wycinki drzew w związku z zadaniami realizowanymi przez 

Zarząd Inwestycji Miejskich przedstawiła główny specjalista w Zarządzie 

Inwestycji Miejskich Agnieszka Stachowicz-Kassyańska. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała wyjaśnień i wyraziła zgodę na usunięcie drzew. 

 

  

 Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 



Ad. 3. Informację  dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew lub krzewów na 

terenie Miasta przedstawiła z-ca dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem 

Agnieszka Dobrucka. 

  

 

Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację i wyraziła zgodę na usunięcie drzew 

zgodnie z rekomendacją Wydziału Dysponowania Mieniem. 

 

 

 Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 

 

    Posiedzeniu przewodniczyła 

 

 

                  Hanna ZDANOWSKA 

               Prezydent Miasta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


